
یقیناً بیش از رزقِ مقدّرشان از گلویشان پان نمیرود.
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متن پرسش

با سلام: لطفا بگیند این نظر من درباره مقدار رزق و اختلاس ها چقدر درسته؟ در بین اطرافیان هر

وقت صحبت دزدی از بیت المال میشه من میگم که این دزدی ها از رزق ما کم نمی کنه بلکه با کشف

یک معدن و یا از جای نامعلوم دیگه ای جبران میشه.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مسلّم همینطور است که متوجه هستید و یقیناً بیش از رزقِ مقدّرشان از

گلویشان پان نمیرود. ولی بحث موضعگیری ما نسبت به ظلمی است که واقع شده است و

بحمداالله حضرت حق، بیآبرویی را بهجایِ آبرومندی نصیب آنها نمود. موفق باشید


